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Aan alle leden van VV Baarlo 
 
Ond. :  Algemene Ledenvergadering 
 
Geachte leden, 
  
Namens het  Bestuur nodig ik jullie uit tot het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering van onze vereniging, 
welke vergadering gehouden wordt op donderdag 24  november 2016 a.s. om 20.00 uur  in het clublokaal op 
Sportpark De Meeren.  Een toelichting op de hieronder vermelde agendapunten is te vinden op de volgende pagina 
van deze uitnodiging. 
  
Met vriendelijke groeten, 
Len Gielen  (secretaris) 
 
Agenda: 

1. Opening 
2. Notulen Algemene Ledenvergadering  d.d. 16.12.2015 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
4. Jaarverslagen:    

- Algemeen Jaarverslag 
- Jaarverslag Seniorenafdeling 
- Jaarverslag Jeugdafdeling 
- Jaarverslag Veteranenafdeling 
- Jaarverslag Zaalvoetbalafdeling 

5. Financiële jaarstukken :   
- Financieel verslag 2015/2016 
- Begroting 2016/2017 
- Contributies 
- Controle Kascommissie 
- Benoeming nieuwe Kascommissie  

 
6. Presentaties door of namens enkele Werk- en/of Projectgroepen 

Betreffende nieuwe organisatiestructuur en voorstel kledingfonds 
7. Bestuursverkiezingen 
8. Eventueel nog nader door bestuur vastgestelde agendapunt(en)  
9. Rondvraag 
10. Sluiting 
 
Volgende pagina : toelichting op de agendapunten 
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TOELICHTING OP AGENDAPUNTEN 
 
Agendapunten 2 en 4 : notulen en jaarverslagen 
De notulen van de voorgaande Algemene Ledenvergadering d.d. 16.12.2015 alsmede de algemene 
jaarverslagen kunnen worden geraadpleegd in de bijlagen en kunnen desgewenst te worden  gedownload 
vanaf de clubsite http://vvbaarlo.nl/actueel. 
 
Agendapunt 5: Financiële jaarverslagen 
Nadere toelichting door de penningmeester op de alsdan te verstrekken balans en exploitatierekening 
over het afgelopen seizoen alsmede begroting voor het nieuwe seizoen.  
 
Geen extra verhoging van de contributies voor het seizoen 2017-2018. Contributies worden zoals 
gebruikelijk wel aangepast met de jaarlijkse index + doorberekening van een eventuele verhoging van de 
bijdrage die per lid aan de KNVB moet worden betaald. Een verhoging van de KNVB-lidbijdrage wordt 
overigens niet verwacht voor het komende seizoen.  
 
Tijdens de vergadering zal de kascontrolegroep bestaande uit de leden Jan Emonts, Marcel Thijssen en 
Marina v.d. Kerkhof verslag doen van de door hun verrichte kascontrole, waarna de nieuwe kascontrole-
groep voor het nieuwe seizoen ter vergadering dient te worden vastgesteld.  
Statutair is aftredend Jan Emonts (maximum van 3 achtereenvolgende jaren als lid van kascontrolegroep 
bereikt). De voorzitter van de vergadering doet hierbij dan ook een beroep op de leden om op vrijwillige 
basis toe te treden tot de kascontrolegroep om deze weer aan te vullen tot de gewenste sterkte van 3 
leden ( niet zitting hebbend in het algemeen bestuur ).   
 
Ter info : de kascontrole vindt slechts 1x per jaar plaats op uitnodiging van de penningmeester en neemt 
hooguit een tijdsbeslag van enkele uurtjes in beslag op één avond kort voor de algemene 
ledenvergadering.  
 
Agendapunt 6: Presentaties commissies en/of project- en werkgroepen 
-  Projectgroep Toekomst VV Baarlo : Nieuwe organisatiestructuur  
-  Werkgroep Fondsenwerving  : Voorstel kledingfonds 
 
Agendapunt 7: Bestuursverkiezingen 
 
Statutair zijn volgens functierooster aftredend : 
 Penningmeester Algemeen / Dagelijks Bestuur : Ruben Peeters 
      herkiesbaar gesteld middels bindende voordracht Algemeen Bestuur 
 Lid  namens Veteranencommissie: Edwin Peeters (Voorzitter Veteranencommissie) 

herkiesbaar gesteld middels bindende voordracht Veteranencommissie 
 
Op eigen verzoek tussentijds aftredend : 
 Voorzitter Algemeen / Dagelijks Bestuur : Sjack Janssen 

   niet meer herkiesbaar  momenteel nog geen nieuwe kandidaat-voorzitter (vacature). 
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Notulen  van de Algemene Ledenvergadering van  VV Baarlo,  
gehouden op woensdag 16 december 2015 in het clubgebouw in De Meeren. 

_____________________________________________________________________________________ 
 
1. Opening 

Voorzitter Sjack Janssen  opent ca.20.00 uur  de vergadering en heet alle aanwezigen (48 stemgerechtigde 
leden) welkom., wordt een moment van stilte in acht genomen voor alle overleden leden van de vereniging. 
In het bijzonder de afgelopen jaar overleden  erelid Jan Mertens, Wielke Nijssen , Sef van Dijck,Wil Nabuurs. 
 

2. Notulen Algemene ledenvergadering d.d. 01.12.2014 
- N.a.v. opmerking in notulen vraagt Jan Emonts of er ook acties zijn of worden ondernomen om aantal 
jeugdleiders en jeugdleden op peil te houden alsmede .  
Antwoord  bestuur: Jeugdleiders ieder jaar een uitdaging, maar ook dit seizoen er weer redelijk in geslaagd 
om alle jeugdteams te voorzien van begeleiding en training. Er is verder jeugdleiderscursus geweest en 
plan is dit ook dit seizoen weer te doen mits voldoende deelname. Verder diverse acties binnen de 
vereniging door o.a. de afdeling jeugd in kader jeugdledenwerving  en - behoud, zoals bijv. diverse 
jeugdactiviteiten per categorie tijdens winterstop, jeugdvoetbaldagen, meisjesvoetbalclinic. M.n. voor 
meisjesvoetbal, landelijk gezien het sterkst groeiend, is veel aandacht geweest. Ook voor kaboutervoetbal. 
Waarvoor dank aan betrokken vrijwilligers die zich hiervoor inzetten. 
- De notulen worden zonder verdere opmerkingen akkoord bevonden en ongewijzigd vastgesteld onder 
dankzegging van de samensteller, de secretaris. 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
- Sjack Janssen meldt nog dat hij, ondanks bij vorige Algemene Ledenvergadering aangekondigd afscheid,  
besloten heeft zich toch nog voor één jaar verkiesbaar te stellen als voorzitter. Redenen: er is nog geen 
opvolger gevonden en wil bovendien nog enkele openstaande zaken met het huidige bestuur afronden. 
- Naamsvermelding door secretaris Len Gielen van een (beperkt) aantal  leden die zich formeel hebben 
afgemeld voor deze vergadering .  
- Geen ingekomen stukken van enig belang voor vermelding cq. behandeling op de ledenvergadering.   

 
4. Jaarverslagen 

Algemeen jaarverslag en afdelingsverslagen 2014-2015 zijn al geruime tijd voor de leden ter raadpleging 
gepubliceerd via de clubsite www.vvbaarlo.nl en lagen tevens enkele weken ter inzage in het clubgebouw. 
Vooraf aan de vergadering zijn ook nog eens exemplaren verstrekt aan de aanwezige leden.  
Jaarverslagen  worden verder zonder extra op- en aanmerkingen akkoord bevonden door vergadering 
onder dankzegging van de samenstellers. 
 

5.      Presentaties namens of door commissies, werk- of projectgroepen 
  

 Technische Commissie Mat Hovens) :  
- aanpassing trainingen om beeld te krijgen van spelers tbv betere teamindelingen 
- pilot clubscheidsrechteren bij jeugdwedstrijden door selectiespelers 
- op korte termijn verschijnt nieuw technisch beleidsplan 
- verlenging contract met hoofdtrainer Rob Geenen en assistent-trainer René Janssen 
  
Projectgroep privatisering (Sjack Janssen) 
- clubs agv privatisering door Gemeente P&M zelf verantwoordelijk voor onderhoud accommodatie 

 - via P&M-clubs initiatief geweest voor inkoopstichting; tbv inkoop- en BTW-voordelen; is gestrand op
 afwijzing  door belastingdienst van BTW-voordeel. 

- daarna inzet op een coöperatievorm met zelfde insteek. Kleven echter vele onzekerheden aan. 
- VV Baarlo daarom uitgestapt. Gaat in eigen beheer verder en zoekt bij gelegenheid samenwerking met  
andere clubs buiten de coöperatie. O.a. overleg momenteel met MVC’19. 
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Projectgroep Toekomst VV Baarlo (Edwin Peeters) 
- Projectgroep bestaande uit leden uit diverse geledingen van de club 
- Op verzoek bestuur en onder begeleiding KNVB-adviseurs bezig zaken positief te wijzigen; goede 

dingen te behouden, andere te verbeteren, nieuwe (haalbare)  ideeën (zgn. dromen) te 
verwerkelijken; ongewenste zaken te elimineren e.d. 

- Spiegel- en Droombijeenkomsten geweest met andere (30 resp. 50) leden, eveneens uit diverse 
geledingen van de vereniging  waarin bovenstaand genoemde inventarisatie is gemaakt. 

- Acties gedefinieerd en besproken met diverse commissies en werkgroepen. Gerangschikt  op 
haalbaarheid en prioriteit (o.a. communicatie; verjonging binnen organisatiestructuur; kantine-
assortiment e.d.). Zie o.a. publicaties op website. 

- Binnenkort overhandiging door KNVB van Verenigingsbox met tools en tips. 
 

Werkgroep Fondsenwerving (Jules Dorssers): 
- Commissie al flink uitgebreid (én verjongd !). 
- Nieuwe weg ingeslagen (hoger niveau)  
- Eerste succes 2 nieuwe hoofdsponsors (Caroz en Enjob) 
- Benchmarking mbt aanschaf tenue’s selectie gehouden en daardoor 20% kostenreductie 
- Benchmaking voor totale club mbt prijs en kwaliteit volgt zsm  
- Al diverse andere sponsors geworven 
- Inventarisatie sponsors plaatsgevonden en verdeeld onder leden van de werkgroep obv binding 
- Meer aandacht voor sponsors/relatiebinding/ meedenken met sponsor enz. 
- Nieuw sponsormogelijkheden boekje samengesteld en reeds gepubliceerd via website 
- Verbetering kwaliteit reclameborden (nieuwe en die vervangen worden) 
- Minimaal 80 prospects; doelstelling is gehele veld vol met borden krijgen  
- Verbeterde samenwerking met WG Accommodatiebeheer gezocht en gevonden  
 

6. Financiële verslaggeving 
- Penningmeester Ruben Peeters geeft aan de hand van een powerpointpresentatie een toelichting op de 
exploitatie- en balansrekening over het afgelopen seizoen 2014-2015 alsmede de begroting voor het 
lopende seizoen 2015-2016.  De balans geeft aan dat de financiële basis van de club er op achteruit is 
gegaan is door een behoorlijk exploitatietekort afgelopen seizoen. Voornaamste oorzaken :  de 
kantineomzet is gedaald en daarmee ook  de netto-opbrengst. Door de lagere omzet is de club ook extra 
bonussen misgelopen.De personeelskosten (trainers) zijn iets gestegen, maar de vrijwilligersvergoedingen 
zijn wat gedaald. De contributies zijn ongeveer gelijk gebleven. De bijdragen die aan de KNVB moeten 
worden betaald zijn echter flink gestegen. Dat wordt overigens dit seizoen wat gecorrigeerd, doordat de 
verhoging nu zijn doorberekend in de contributies. Afgelopen seizoen was dit echter nog niet het geval. 
Inkomsten uit wedstrijdbalsponsoring gecombineerd met balverloting zijn ook wat gedaald. 
Ecotaxvergoeding (ontvangsten ca. € 2000) was echter nog niet verdisconteerd in de cijfers. De 
onderhoudskosten voor de door de Gemeente als overtollig aangewezen velden drukken ook op de 
cijfers, want komen voor eigen rekening. Ook een flinke kostenpost zijn de zaalkosten. Niet geheel 
duidelijk of deze kostendekkend zijn. Wordt jaarlijks bekeken. Wel moet hierbij bedacht worden dat 
sponsorgelden zaalafdeling nihil zijn. Zitten verwerkt in algemene sponsorrekening.  

- De financiële status heeft de volle aandacht van het bestuur. Aantal maatregelen zijn al genomen. O.a. 
bezuinigd op de vrijwilligersvergoeding, ook om fiscaal in de pas te blijven. De consumptieprijzen (drank 
en snacks) zijn per 1 november met € 0,10 verhoogd.Er wordt gekeken om de omzet weer op peil te 
krijgen door bijv. extra activiteiten te organiseren. Daar moet overigens eenieder zijn schouders onder 
zetten. Voor het lopende seizoen ligt de omzet overigens alweer een stuk hoger t.o.v. vorig seizoen (205% 
groei), mede dankzij reeds enkele extra activiteiten die hebben plaatsgevonden (dankzij inzetvan leden!) 
alsmede de derby Baarlo-MVC’19. Ook lijkt de nieuwe inrichting van de kantine – o.a.  nieuw meubilair -  
hieraan bij te dragen door een gezelligere uitstraling. Verder wordt bekeken of de marge verbeterd kan 
worden door slimmere inkoop, alsmede inkoopvoordelen te behalen voor anderssoortige  inkoop 
(energie, materialen e.d.) door samen te werken met met andere vereniging(en). O.a. met MVC’19 in 
gesprek hierover. Verder wordt onderzocht of energiebesparingen te behalen zijn door verduurzaming 
(bijv.zonnepanelen).  Gemeentelijk zijn al enkele initiatieven lopende (‘Gloei’) die wellicht interessant zijn. 



 

 

 
 

- Vanuit vergadering opmerking Fons Mertens : wellicht ideeën vanuit teams mbt extra activiteiten?  
Bestuur dient datums beschik-baar te stellen en teams uitnodigen die in te vullen i.o.m. WG Activiteiten. 
Voorzitter Sjack Janssen: Dit idee leeft ook al bij bestuur. WG Activiteiten heeft dringend uitbreiding nodig. 
Wordt nu gedragen door 1 persoon (Ruud Driessen). 

- Begroting 2015-2016 is wederom een voorzichtige begroting waarin rekening is gehouden met een 
eventueel nieuw negatief scenario met lagere inkomsten, ondanks reeds genomen maatregelen.Alles 
wordt echter in het werk gesteld dit te voorkomen en weer naar een positief resultaat te werken ook om 
voor de toekomst reserveringen te kunnen maken (bijv. voor onderhoud accommodatiegebouw). 

- Controle en vaststelling kascontrolegroep/déchargeverlening : De kascontrolegroep bestaande uit  Jan 
Emonts en Marcel Thijssen (afmelding door Fons Mertens) heeft de boeken/ kasstukken  namens de 
leden onlangs gecontroleerd en volledig in orde bevonden, hetgeen bij monde van  Jan Emonts in de 
vergadering wordt bevestigd (“goede vastlegging;keurig verzorgd; 4-ogen-principe aantoonbaar 
toegepast”).  Fons Mertens is aftredend. Marina van den Kerkhof  meldt zich na een oproep door het 
bestuur vrijwillig aan als vervangster. De vergadering verleent  penningmeester en bestuur  vervolgens – 
onder dankzegging door de voorzitter -  décharge.  

- Contributies 
Onder voorbehoud van onvoorzienbare zaken die financiële basis aantasten is bestuur niet voornemens de 
contributie voor het komende seizoen 2016-2017 te verhogen anders dan  de normale indexering (3%) en 
eventuele verhoging van de KNVB-bijdrage die per lid wordt ingehouden. Dit laatste wordt overigens niet 
voorzien.  Geen opmerkingen hierover door de algemene ledenvergadering. 
 

7. Bestuursverkiezingen 
- Volgens functierooster van aftreden zijn Sjack Janssen  (voorzitter AB), Twan Jacobs  (lid namens Senioren- 
commissie.  Beide zijn herkiesbaar gesteld middels bindend voordrachten 
- Tevens volgens functierooster was ook Edward Smedts (bestuurslid namens Jeugdcommissie) aftredend, 
maar hij heeft  zijn functie aan het einde van seizoen 2014-2015 ter beschikking gesteld om privéredenen .  -  
- Daarnaast heeft Coen Berden (eveneens bestuurslid namens Jeugdcommissie)  aangegeven het 
bestuurslidmaatschap per 1 december 2015 te beëindigen. i.v.m. feit dat hij zich niet kan vinden in het 
huidige bestuursbeleid. Beiden blijven overigens wel lid van de Jeugdcommissie. Voor de hierdoor ontstane 
vacatures  in het bestuur zijn nog geen kandidaten vanuit de Jeugdcommissie verkiesbaar gesteld.  
- Na telling, door een ter vergadering ingestelde stemcommissie (Wilma Wijnen en Richard Bergsma) , van de 
door de aanwezigen leden uitgebrachte schriftelijke stemmen is de uitslag van de stemming als volgt : 
 
Uitgebrachte aantal stemmen     : 48, waarvan 47 geldig  en 1 ongeldig 
Sjack Janssen   : 38 stemmen voor, 7 tegen en 2 blanco 
Twan Jacobs   :  40 stemmen voor,  3 tegen en 4 blanco 
 
- Beiden worden dus met een grote meerderheid voor herkozen in het Algemeen Bestuur.  
- Secretaris Len Gielen bedankt de leden van de stemcommissie en  feliciteert verder de beide herkozen 
bestuursleden.  
- Van Edward Smedts en Coen Berden  zal zoals gebruikelijk nog officieel  afscheid als bestuurslid worden 
genomen – met dankwoord voor bewezen diensten - op de Nieuwjaarsreceptie 8 januari a.s. 
 

8.  Rondvraag 
 
*Vanuit vergadering: diverse opmerkingen mbt kantinebeheer, kassaregistratie en omgaan met vrijwilligers. 
Zou niet gegaan zijn zoals gemoeten. Matige communicatie, opleiding mbt kassaregistratiesysteem en laten 
vallen van vrijwilligers die het hiermee niet eens zijn. Samengevat antwoord bestuur: er zijn inderdaad wat 
zaken niet zoals bedoeld verlopen. Echter zijn inmiddels opgepakt en verbeterd. Kantinebezetting is weer 
geregeld. De vrijwilligers die gestopt zijn is aantal malen overleg mee geweest, maar weigerden pertinent zich 
aan te passen aan nieuwe werkwijze. Bestuur betreurt dit, maar dan houdt het op een gegeven moment op. 
Ook voor deze vrijwilligers blijft de deur altijd open staan, mits aanpassing aan  huidige werkwijze!  
 



 

 

*Martijn Janssen: belachelijk weinig inzetbare clubscheidsrechters op dit moment, waardoor hogere 
belasting huidige clubscheidsrechter met kans dat deze het bijltje er bij neergooien. Antwoord bestuur: wordt 
aan gewerkt; momenteel o.a. pilot lopende bij selectie om spelers in te zetten bij leiden van  jeugdwedstrijden.  
*Marina v.d. Kerkhof: vraagt voor –separaat - inzicht in Balans en V&W rekening buiten vergadering. 
Toezegging door penningmeester. In onderling overleg afspraak daarvoor maken.  
*Hay Nelissen : - lijst met personen tbv bediening AED klopt die nog en zijn die nog bevoegd ? Antwoord 
bestuur: terechte vraag. Dit is inderdaad niet meer gecheckt. Wordt opgepakt en gecorrigeerd waar nodig. 
Training van (helaas) gering aantal  mensen heeft plaatsgevonden door Jacques Boonen in afgelopen seizoen. 
Wellicht nog leden die als bedrijfs BHV’er voor vermelding op de namenlijst gevraagd kunnen worden. Tevens 
EHBO-kisten aan check onderwerpen op volledigheid en houdbaarheidsdatums (min.1x p.j. check inbouwen!). 
*Wilma Wijnen: - M.b.t. wet alcoholverstrekking voldoen wij als club wel aan de wettelijke eisen? Vraag n.a.v. 
controle onlangs. Antwoord bestuur: tijdens de controle zijn geen strafbare feiten gebleken. Wel zijn er enkele 
kleine verbeterpunten aangegeven o.a. in registratie en administratie in deze o.a. mbt ten alle tijden  kunnen 
tonen van (schenk)vergunningen mbt mensen achter de bar die alcohol verstrekken. Ouders op zaterdag 
achter de bar geen probleem: immers dan wordt geen alcohol geschonken!  
- normen en waarden gelden die ook voor bestuurders? Heeft geconstateerd dat bij duels Baarlo 1enkele 
malen van langs de lijn extrem is gerageerd. Bewuste bestuurslid excuseert zich en belooft verbetering. 
*Marcel Stappers:  haakt in op voorgaande vraag : hoe zit dat met tegenstanders die bijv. leider(s), 
scheidsrechter hebben die zich niks van normen en waarden aantrekt. Hoe daarmee omgaan? 
Antwoord bestuur: in ieder geval melden bij betreffende club + evt. gezamenlijk met andere clubs die ook die 
ervaring hebben mbt bepaalde personen  actie naar KNVB. Voor de rest weinig aan te doen. 
*Jules Dorssers: Diverse zaken op vergadering te berde gebracht die hier niet thuis horen, waardoor 
vergadering onnodig lang uitloopt. Z.i. dient beter gecommuniceerd te worden waar men met bepaalde 
onderwerpen of vragen  terecht kan (bij bestuur, commissie of werkgroep).  
Antwoord bestuur: in wezen correct, zal bekenen worden of dat verbeterd kan worden, maar er valt helaas 
niet altijd aan te ontkomen. Leden toch recht op vraag en antwoord! 

 
9.  Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit voorzitter Sjack Janssen om ca. 22.45 uur de algemene ledenvergadering 
en dankt de vergadering voor de gedane positieve bijdrage. 

  
Notulen vastgelegd door :     
Len Gielen (secretaris) 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Algemeen Jaarverslag  VV BAARLO seizoen 2015 / 2016 
 
 

 
Bestuurlijk  
 
Samenstelling van het Algemeen Bestuur  tijdens het seizoen:  
 
Sjack Janssen   voorzitter, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Len Gielen   secretaris/vice-voorzitter,  tevens lid Dagelijks Bestuur 
Ruben Peeters   penningmeester, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Twan Jacobs   lid namens Seniorencommissie  
(Vacature)    lid namens Jeugdcommissie 
Mat Hovens   lid namens Technische Commissie 
Edwin Peeters   lid namens Veteranencommissie 
    
Tijdens de Algemene Ledenvergadering op 16 december 2015 was Edward Smedts (bestuurslid namens 
Jeugdcommissie) aftredend en niet meer herkiesbaar. Zijn functie had hij overigens al aan het einde van het 
seizoen 2014-2015 ter beschikking gesteld evenals de functie van voorzitter van de Jeugdcommissie. Ook Coen 
Berden (eveneens bestuurslid namens Jeugdcommissie) had te kennen gegeven het bestuurslidmaatschap per 1 
december 2015 te willen beëindigen. Voor beide bestuurs-vacatures waren vanuit de Jeugdcommissie geen 
kandidaten verkiesbaar gesteld. Het is tot op heden de Jeugdcommissie ook nog niet gelukt een kandidaat 
verkiesbaar te stellen. Als tussenoplossing neemt sinds enkele maanden een lid van de Jeugdcommissie op 
toerbeurt deel aan de bestuursver-gaderingen. 
 
Statutair waren volgens functierooster aftredend Sjack Janssen (voorzitter) en Twan Jacobs (bestuurslid namens 
Seniorencommissie) . Beiden waren weer herkiesbaar, zij het dat Sjack Janssen vooraf  aankondigde dat hij 
hooguit nog één jaar zijn voorzitters- en bestuursfunctie wilde continueren. Voor de redenen zie notulen van de 
Algemene Ledenvergadering. Zowel Sjack als Twan werden met ruime meerderheid herkozen. 
 
Jubilarissen  
Tijdens de Nieuwjaarsbijeenkomst zijn traditioneel weer enkele jubilarissen gehuldigd.  Sander Bongers en Hans 
de Swart  wegens hun 25-jarige lidmaatschap en Loek Gielen wegens 50 jaar lidmaatschap.  Vanwege hun 
afscheid als bestuurslid  waren er nog dankwoorden voor Coen Berden en - de helaas verhinderde - Edward 
Smedts. Zij blijven wel in functie als lid van de Jeugdcommissie. 
 
Algemeen bestuurlijke en organisatorische zaken 
- Per 1 januari 2016 is de privatisering in het kader van het harmonisatie- en accommodatiebeleid van de 
Gemeente Peel en Maas officieel van kracht geworden. Niet alleen voor VV Baarlo,maar ook voor de andere clubs 
in de Gemeente voor zover deze nog niet geprivatiseerd waren. Daarmee is er  dus veel meer op de schouders 
van de clubs zelf  terecht gekomen m.b.t. het onderhoud en instandhouding van de eigen accommodatie, zowel 
velden als gebouwen. Wat en wanneer  is gedetailleerd vastgelegd in een Meerjaren Onderhoudsplan 
(zogenaamd MOP), dat uit onderhandeld is met de Gemeente. Als compensatie voor het onderhoud dat de 
vereniging zelf moet doen ( bijv. maaien van de velden) wordt door de Gemeente wel jaarlijks een 
onderhoudssubsidie verstrekt 
- Na het stranden van de Stichting Sportbedrijf Peel en Maas is er door diverse clubs in de Gemeente nog een 
poging gedaan een Coöperatie op te richten met dezelfde doelen, o.a. gezamenlijke inkoop en btw-voordelen 
e.d.. Dit is wel van de grond gekomen, maar het bestuur van VV Baarlo heeft uiteindelijk besloten om niet hieraan 
deel te nemen. Dit omdat er naar het oordeel van het bestuur te veel onzekerheden aan kleefden, o.a. m.b.t. de 
invulling van het coöperatieorganisatie, de eventuele besparingen en (btw-) voordelen en de club een groot deel 
van de autonomie kwijt is m.b.t. onderhoud van de accommodatie en inkoop. Voordelen van het afzien van 
deelname waren dat alles volledig in eigen beheer  blijft (eigen baas in eigen huis), aparte afspraken m.b.t. 
maaien en onderhoud van velden te maken zijn onafhankelijk van het onderhoud bij andere clubs, eigen 
beslissingen te nemen zijn m.b.t. het openhouden van velden in de zomerstop enz..Wel is samenwerking gezocht 
met andere clubs die ook buiten de coöperatie zijn gebleven, o.a. met MVC’19 in gesprek hierover. 



 

 

 
 
-  De nieuwe website die aan het begin van het seizoen live is gegaan is in combinatie met de Facebook-pagina in 
het afgelopen seizoen een succes geweest en is dit nog steeds getuige de bezoekersaantallen en positieve 
reacties, waarvoor dank aan de beheerders. 
- In het afgelopen seizoen heeft de Projectgroep Toekomst VV Baarlo met ondersteuning van de KNVB verder 
gewerkt aan een visie op de toekomst van de vereniging. En met name de praktische uitwerking daarvan. Om dat 
vorm en gestalte te geven (Wat willen de leden?) is in diverse sessies interactie geweest met bestuur, commissies, 
werkgroepen en leden uit alle geledingen. Diverse wensen zijn al zichtbaar gerealiseerd, zoals uitbreiding en 
verjonging van de Werkgroep Fondsenwerving, wijziging van huldiging van kampioenen, uitbreiding van het 
aanbod in kantine, themafeesten, e.d. . Dat heeft al geresulteerd in meer sponsorinkomsten en is ook al langzaam 
maar zeker merkbaar in de kantineomzet. Daarnaast is er geconcludeerd dat de vereniging toe is aan een 
herziening van de organisatiestructuur om de toekomstvisie te kunnen realiseren. Inmiddels is er een hierop 
afgestemde en door het bestuur goedgekeurde structuur in kaart gebracht. Deze is inmiddels in een aparte sessie 
ook al aan de leden gepresenteerd en zal nog ingaande het seizoen 2016-2017 onder supervisie van de 
Projectgroep uitgerold en – met de zogenoemde “poppetjes”- ingevuld gaan worden. Al met al prima werk van de 
leden van deze Projectgroep Toekomst VV Baarlo dat dus nog wordt vervolgd, waarvoor dank. 
- Een voornaam aandachtspunt van het bestuur blijft in de komende jaren het onder controle houden van de 
financiële situatie die constant onder druk blijft staan. Een absolute voorwaarde voor het voortbestaan en gezond 
houden van de vereniging! 
 
Accommodatie 
In september 2015 werd de  kantine als afronding van het renovatieproject geheel voorzien van nieuw meubilair 
met een moderne uitstraling en ook nog eens praktisch in het gebruik. De vereniging heeft -ook van buitenaf- veel 
complimenten voor de gehele layout van de kantine ontvangen.  Verder werd de verharde parkeerplaats nog 
voorzien van parkeervakken t.b.v. maximale parkeercapaciteit. 
 
Door de privatisering is er nog meer werk terecht gekomen op de schouders van de leden van de Werkgroep 
Accommodatiebeheer die wel wat werd uitgebreid. Niet alleen in directe uitvoering van 
onderhoudswerkzaamheden maar ook in adviezen aan het bestuur inzake onderhoud wat eerst werd gedaan 
door de Gemeente, maar nu voor rekening komt van de vereniging zelf. In samenspraak met het bestuur 
overleggen met ambtenaren van de Gemeente inzake onderhoud enz.. Deze nieuwe samenwerkingsvorm en 
taakuitvoering is uitstekend verlopen afgelopen seizoen, waarvoor dank !  
 
Kantine 
De grootste inkomstenbron bleef en blijft zoals altijd de kantineomzet. Het beheer en de personele bezetting van 
de kantine kende afgelopen seizoen ook nog de nodige hobbels. Kantinecoördinator Huub Friesen zag zich 
daardoor tegen het einde van het seizoen genoodzaakt zijn functie neer te leggen, omdat hij zich – kort gezegd - 
onvoldoende gesteund voelde met betrekking op zijn visie op het beheren en praktiseren van de kantine. 
Ondanks de ‘hobbels’ is de omzet en het nettoresultaat na enkele seizoenen van daling weer licht gestegen. Een 
woord van dank voor alle kantinemedewerkers, incl. Huub Friesen, is hier dan ook weer op zijn plaats. Aan het 
einde van het seizoen namen na vele jaren tevens de vaste kantinemedewerkers Els en Ton Schotman afscheid. 
Omdat bij het begin van het nieuwe seizoen nog geen vaste vervangers voorhanden waren, hebben zij toch 
besloten de club tegemoet te komen en de werkzaamheden in ieder geval nog tijdelijk voor hun rekening te 
nemen. De vereniging is Els en Ton hiervoor zeer erkentelijk. Voor het nieuwe seizoen dus voor de club de niet 
gemakkelijke taak de kantineorganisatie en het beheer weer op de rit te krijgen. Een oproep ook aan de leden om 
hierin mee te denken en waar mogelijk ook in mee te werken. Het is immers  het belang van alle leden! 
 
Activiteiten 
Met dank aan o.a. de leden van de Werkgroep Activiteiten en andere vrijwilligers/teams binnen en buiten de 
vereniging zijn er in het seizoen 2015-2016 wederom diverse activiteiten buiten het voetbalspelletje om 
georganiseerd zoals de traditionele Jeugdvoetbalweek, Nieuwjaarsbijeenkomst, seizoensafsluitingen , kader-, 
koppelquiz-, kaart-  en (nieuwe) thema-avonden (bijv. Oktoberfest)  enz. zodat ook op een andere wijze tijdens 
het seizoen aan ontspanning en clubbinding werd gedaan. Ook voor de jeugd werden diverse activiteiten 
georganiseerd (zie jaarverslag van de Jeugdafdeling). 



 

 

 
Sponsoring 
In het seizoen 2015/2016 mocht de club dankzij de inzet van de WG Fondsenwerving  nieuwe hoofdsponsors 
verwelkomen, te weten Caroz en Enjob. Beide in de logistieke wereld acterende sponsors hebben contractueel 
laten vastleggen de club minimaal drie seizoenen te willen blijven ondersteunen. De gehele selectie werd aan het 
begin van het seizoen tevens voorzien van een nieuwe teamoutfit. Het bestuur bedankt beide hoofdsponsors 
voor hun steun en vertrouwen in onze vereniging.  Het is de WG Fondsenwerving verder in het afgelopen seizoen 
nog gelukt diverse nieuwe sponsoren te binden aan de vereniging en andere te bewegen de sponsoring voort te 
zetten.   
Zichtbaar o.a. door de vele nieuwe en vernieuwde borden langs het hoofdveld en outfits bij een aantal teams. Een 
en ander heeft dan ook een positieve impuls gegeven aan de sponsorinkomsten.   Een extra woord van dank 
daarvoor aan alle sponsoren die in welke vorm dan ook de vereniging ondersteunen. Middels een door de WG 
Fondsenwerving georganiseerde sponsordag in de vorm van een – gezellig en druk bezocht  - golfevenement is 
hier ook uiting aan gegeven. Overigens zijn de kosten van deze activiteit grotendeels door de sponsors zelf 
gedragen. Niet in het minst ook voor de leden van de Werkgroep Fondsenwerving dank voor hun inzet, met 
geweldige resultaten  dus als gevolg. 
 
Sportieve prestaties (algemeen) en clubarbitrage 
Het seizoen 2015-2016 leverde dankzij Baarlo 5 één kampioen op bij de seniorenveldteams. Bij de jeugd was dit 
F1 ( zowel voor- als najaar) , F2 en C2.  Baarlo 3 boekte nog een succesje middels plaatsing voor de nacompetitie, 
maar wist daarin geen promotie te bewerkstelligen. Baarlo 1 realiseerde, voor het 2e seizoen onder leiding van 
hoofdtrainer Rob Geenen, de doelstelling te weten handhaving van de status 3e klasser..  Dat gold ook voor  
Baarlo2 in de reserve 4e klasse.  Zowel Rob Geenen als assistent René Janssen toonden zich weer bereid om ook in 
het seizoen 2015-2016 de selectiegroep onder hun hoede te nemen. Baarlo 1 van de zaal handhaafde zich met 
fraaie 5e plek in de hoofdklasse, een puike prestatie. 
 
Voor een aparte sportieve terugblik van de diverse afdelingen en teams (senioren, veteranen-, jeugd en zaal) 
wordt verwezen naar de jaarverslagen van de betreffende commissies. Dank verder aan alle clubarbiters voor het 
mogelijk maken van het spelen van wedstrijden voor de lagere teams. In het kader van de Week van de 
Scheidsrechter is er ook weer extra aandacht geschonken aan hun inzet. 
 
Tot slot 
Het bestuur wil tenslotte  bij deze van de gelegenheid gebruik maken om haar erkentelijkheid uit te spreken aan 
het gehele kader, kortom alle vrijwilligers, die zich  op enigerlei wijze voor de vereniging hebben ingezet.  Allen 
enorm bedankt !  
 
Verslag: Len Gielen (secretaris) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Jaarverslag senioren seizoen 2015 – 2016 
 
 

Het seizoen 2016 – 2016 leverde de senioren een kampioen op. Baarlo 5 werd onder leiding van Jan Emonts en 
Jos Jacobs kampioen in de 6e klasse.  
De begeleiding van Baarlo 1 werd uitgebreid met Jan Bouten. Dit was een welkome versterking van het 
leiderskorps voor de selectie. Baarlo 1 begon voortvarend aan het nieuwe seizoen, maar na de winterstop 
moesten de mannen van trainer Rob Geenen de ene na de andere nederlaag slikken. Uiteindelijk wist men tijdig 
het tij te keren en zich zodoende te handhaven in de 3e klasse. 
Baarlo 2 onder begeleiding van Rene Janssen en Henk Theeuwen (al 25 jaar leider bij vv Baarlo) wist zich in de 
middenmoot te handhaven na een wisselvallig seizoen. 
Het seizoen voor Baarlo 3 kreeg op de laatste speeldag nog een prettig vervolg. Geheel onverwachts wist men 
zich te plaatsen voor de nacompetitie. In deze nacompetitie werd BEVO 2 makkelijk opzij gezet, daarna was Bieslo 
2 te sterk. Toch kunnen de mannen van Henk Janssen, Erik Janssen, Paul Tielen en Michiel Demandt terug kijken 
op een geslaagd seizoen. 
Baarlo 4 weer terug in de 6e klasse begon wederom sterk maar naar mate het seizoen vorderde moest het team 
van Don Wilmink en Andy Gielen steeds meer punten weggeven, waardoor het kampioenschap ver weg was. 
Zoals reeds vermeld, Baarlo 5 werd kampioen. 
Baarlo 6 dit seizoen aangevuld met diverse jeudige voetballers, had een moeilijk seizoen. En behaalde helaas 
maar 6 punten. Toch is dat geen reden voor dit team om elke wedstrijd af te sluiten in de kantine. 
Baarlo 7 was dit seizoen verdoemd om tegen alleen maar teams uit te komen uit “Groot” Venlo.  Dit ging niet 
allemaal even prettig. Toch blijven deze jongens strijden tot het laatste fluitsignaal. 

 
Eindstand senioren seizoen 2015 - 2016: 

         

      
Doelpunten 

   Gesp. Gew. Gel. Verl. Pnt Voor Tegen   

Baarlo 1 29 10 7 9 37 55 49 9e 

Baarlo 2 22 9 3 10 30 38 34 7e 

Baarlo 3 20 8 2 10 26 34 54 4e 

Baarlo 4 22 15 0 7 45 79 37 5e 

Baarlo 5 22 19 2 1 59 85 17 1e 

Baarlo 6 22 2 0 20 6 33 109 12e 

Baarlo 7 20 2 1 17 7 21 96 10e 

Baarlo VR1 22 10 3 9 33 49 45 7e 

Baarlo VR2 22 4 2 16 14 24 75 10e 
 

 
 
Namens de Seniorencommissie:  

Twan Jacobs (wedstrijdsecretaris) 
 
 
 
 

 



 

 

 
Jaarverslag afdeling Jeugd 
Seizoen 2015-2016 
 

 
Steeds minder jeugdteams: 
In het seizoen 2015-2016 zijn we gestart met 17 jeugdteams, de teams zijn als volgt verdeeld: 
A:  1 team 
B:  2 teams, waarvan 1 team MB(2) 
C:  3 teams 
D:  2 teams 
E:  4 teams 
F:  5 teams (de F1 en F2 zijn als een groep gestart) 
Kabouters (mini F) 1team 
Ten opzicht van het vorige seizoen is dat 1 team minder. Na de winterstop is er sprake geweest van aanwas bij de 
mini-F’s. 
 
Teamindeling: 
Ook dit seizoen waren er enkele problemen nadat de teams waren samengesteld en bekend gemaakt. Ieder jaar 
zijn er toch weer leden die zich op het laatste moment aan- of afmelden of een mutatie naar een andere 
vereniging aanvragen. Hierdoor is het voor de technische commissie onmogelijk om vroegtijdig een definitieve 
indeling bekend te maken. De ervaring leert ons dat als er weer geschoven moet worden dit altijd weer tot 
conflicten leidt. Maar al met al wordt in onderling overleg (ouders/teams/technische commissie) altijd naar een 
goede oplossing gezocht. Want het plezier in het voetbal van het kind blijft voorop staan. 
 
Aantrekken en behouden leiders: 
Het aantrekken van nieuwe leiders blijkt ook in dit seizoen weer een grote uitdaging te zijn. Er zijn weer diverse 
leiders gestopt. Het werven van nieuwe leiders gaat niet altijd even gemakkelijk. Soms moet een beroep op de 
ouders worden gedaan, wanneer er bij de start van het seizoen voor een team nog geen leiders/trainers zijn 
gevonden. Hoe kunnen we de functies van coördinatoren en jeugdcommissie beter invullen. Ook dit seizoen werd 
vanuit de TC een trainerscursus aangeboden aan de oude en nieuwe leiders. Er waren dit jaar slechts enkele 
deelnemers.  
Aan de start van het seizoen in het najaar en voorjaar is een startbijeenkomst door de Jeugdcommissie 
georganiseerd, voor de jeugdleiders, trainers en coördinatoren. Tijdens deze bijeenkomsten wordt de actuele 
stand van zaken besproken en zodat dit niet langs de lijn op de eerste trainingsdag(en) het geval hoeft te zijn. 
 
Aanvang bloktrainingen:  
Dit seizoen hebben evenals vorig jaar bloktrainingen bij enkele  E en F teams plaatsgevonden.. We hopen hierdoor 
de kwaliteit van de trainingen te verhogen. In de trainerscursus is hieraan ook aandacht besteed. Het heeft 
voordelen om oefeningen eenmalig uit te zetten, en de spelers in groepjes verdeeld te laten rouleren tussen de 
diverse oefeningen. Aandachtpunt is het afstemmen van de oefenstof op het niveau van de spelers. 
 
Afstemming Jeugd coördinatoren en Jeugdcommissie 
Dit seizoen hebben op een aantal momenten afstemmings-overleggen tussen de jeugdcommissie en de jeugd 
coördinatoren plaatsgevonden. Hierdoor is de afstand tussen de jeugdcommissie en de teams/leiders (via de 
coördinatoren) kleiner en kan er sneller worden ingespeeld op ontwikkelingen. Ook het komende seizoen zal hier 
een gevolg aan worden gegeven. 
 
Scheidsrechters 
Het is dit seizoen niet gelukt om voor iedere thuiswedstrijd en scheidsrechter toe te wijzen. In de jeugdcommissie 
is gesproken over en gewerkt aan mogelijke oplossingsrichtingen. Deze hebben echter  nog niet tot het gewenste 
resultaat geleid. Dit thema staat ook voor het komende seizoen hoog op de agenda. In afwachting van een 
structurele oplossing zullen leiders van sommige teams soms zelf de wedstrijd moeten fluiten. 
 



 

 

 
Kampioenen: 
We hebben dit jaar ook enkele kampioenen mogen huldigen. 
In de najaar-competitie zijn de F1, F2 en C2 kampioen geworden. 
De voormalige wijze van huldiging aan het einde van het seizoen, is in de jeugdcommissie heroverwogen, naar 
aanleiding van een gesprek met de werkgroep toekomst. 
Naar aanleiding daarvan heeft de Jeugdcommissie de huldiging dit jaar op een andere wijze georganiseerd. De 
kampioenen hebben een kampioensreceptie aangeboden gekregen. Ouders, broers, zussen, overige familie 
vrienden en kennissen konden de F1 en F2 tijdens een gecombineerde receptie in december, dus vlak na het 
behalen van het kampioenschap feliciteren. De C2 volgde op een avond in februari. 
De ervaringen zijn zeer positief, zodat we dit willen herhalen.  
In de voorjaarsreeks is de F1 wederom kampioen geworden. En waren er verder geen kampioenen. Op naar het 
volgende seizoen. 
 
Spelregelbewijs: 
Met ingang van het seizoen 2015/16 moeten alle 16 jarige spelers/speelsters in het bezit zijn van het 
spelregelbewijs. de betreffende spelers ontvangen vanuit de KNVB via sportlink Club een persoonlijke brief met 
hun activatiecode en uitleg over het spelregelbewijs. Hiermee kunnen ze zelf aan de slag. Door in te loggen in 
sportlink een speler de vijf oefenlevels doorlopen en maakt daarna het examen. Alle spelers geboren in 2000 
hebben het gehele seizoen  de tijd om het spelregelbewijs te halen. Zonder spelregelbewijs mag een speler 
volgens de regels van de KNVB niet deelnemen aan wedstrijden. 
 
Sinterklaasactiviteit: 
Dit jaar hebben we weer een sinterklaasactiviteit georganiseerd. De organisatie was in handen van een drietal 
bereidwillige moeders met ondersteuning vanuit de activiteitencommissie. Hiertoe is een Pietentraining 
georganiseerd. Helaas was het weer zodanig dat de training moest worden afgelast. De Sint en zijn Pieten reden 
zodoende de Meeren voorbij. Volgend jaar hopelijk meer succes,  
 
Winterprogramma 
In de winterstop werden er voor de jeugdteams diverse activiteiten georganiseerd. Hieronder worden deze kort 
genoemd: 

Spelregelquiz: 
In 2016 is geen spelregelquiz georganiseerd, deze zal tweejaarlijks worden georganiseerd. 
Koppelquiz: 
Voor alle A en B-jeugd werd er een koppelquiz georganiseerd. De gevormde koppels moesten in diverse 
rondes en categorieën, vragen beantwoorden. De koppels met de meeste goede antwoorden werd de 
winnaar van deze activiteit. Tijdens deze avond werd er gezorgd ook voor snacks gezorgd. Deze activiteit 
is wederom zeer positief ontvangen bij de A en B- jeugd. 
Dart en tafelvoetbal toernooi: 
Ook tijdens de winterstop werd er voor de C en D-jeugd ook iets georganiseerd. De kantine werd voorzien 
van 2 tafelvoetbal tafels en 3 dartborden. Er werden ditmaal ook koppels gemaakt. Een koppel moest in 
een toernooivorm zowel tafelvoetballen als darten tegen andere koppels. Inde ochtend de D-Jeugd, in de 
middag de C-teams Aan het einde kregen de kinderen friet met een snack. Nadat alle punten waren 
opgeteld hadden we een 1e, 2de en 3de plaats. De opkomst was groot en de reacties die waren van 
iedereen erg positief. 
Zaaltoernooi: 
De E, F en mini F hebben tijdens de winterstop in de sporthal kunnen trainen. Als afsluiter hiervan werd er 
in de tennishal “de Berckt” een zaaltoernooi georganiseerd.   

 
Vriendje/vriendinnetje training 
Met het oog op het werven van nieuwe jeugdleden en omdat het voor de spelers ook eens leuk kan zijn. Heeft de 
jeugdcommissie in April een vrienden/vriendinnentraining georganiseerd voor alle jeugdteams. Elke jeugdspeler 
mocht één vriend of vriendin uitnodigen om deel te nemen aan een training. Het trainingsschema is die week 
aangepast vanwege de beschikbaarheid van ballen en veldruimte. De kabouters, F, E en D jeugd zijn na afloop van 
de training getrakteerd op ranja. Komend seizoen staat deze bijzonder training ook weer op de planning. 



 

 

 
Seizoensafsluiting: 
Na het succes van vorig jaar  hebben we ook dit jaar de seizoensafsluiting  op een vrijdagavond georganiseerd. 
De D t/m de Mini F’s hebben wedstrijden tegen hun ouders gespeeld en daarna nog lekker genoten van frietjes. 
Voor de A t/m de C jeugd was dit jaar geen speciale activiteit geregeld namelijk. Ook speelde het weer dit jaar 
weer mee en was de BBQ en een gezellig samen zijn weer een groot succes. Volgend jaar zal deze opzet wederom 
een vervolg krijgen.  
 
Voetbalweek: 
Voor het 16de jaar op rij, was er ook dit jaar weer een voetbalweek in de Meeren. 
Het was een hele gezellige week waarin kinderen onder begeleiding van begeleiders weer heel veel hebben 
geleerd. De organisatie heeft alvast aangegeven ook volgend jaar weer een voetbalweek te willen organiseren. 
Graag willen wij als jeugdcommissie natuurlijk ook alle vrijwilligers/medewerkers/leiders, die dit evenement tot 
een succes hebben gemaakt, bedanken voor hun inzet. 
 
De jeugdcommissie wil alle leden, kaderleden en vrijwilligers hartelijk danken voor hun grote inzet het afgelopen 
seizoen. Dankzij deze inzet heeft de voetbaljeugd weer een fijn voetbaljaar beleefd. Zolang dat gevoel en die inzet 
blijft, zal er altijd een toekomst zijn voor onze voetbalclub. Met een dergelijk enthousiasme kunnen we alle 
problemen het hoofd bieden en vol vertrouwen de toekomst tegemoet zien. 
 
Namens de jeugdcommissie, 
Ruud van Weert 
(Secretaris afdeling jeugd) 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Jaarverslag Afdeling Veteranen (seizoen 2015-2016) 
 
 

Bestuursleden: 
 
Voorzitter:  Edwin Peeters 
Secretaris:  Fred Ottenheym 
Penningmeester: Bas Cootjans 
Wedstrijdsecretaris: Ron Peeters 
Leider:   Ron Peeters 
 
Het ledenaantal van de veteranen is 45, waarvan 20 actief spelende leden. Dit aantal verschilt met de 
jaarvergadering, omdat enkele leden gestopt zijn en er weer anderen bijgekomen zijn. 
 

Jaarvergadering: 
 
De Algemene Ledenvergadering van de veteranen was afgelopen jaar op zaterdag 13-02-2016, bij onze 
shirtsponsor Café Centraal. De vergadering werd bezocht door 27 van de 46 leden, er waren 13 afmeldingen en 6 
personen kwamen niet opdagen. 
Tijdens de jaarvergadering was er een wisseling van de wacht, Leo Hendriks en Fred Gommans hebben het stokje 
overgedragen aan Ron Peeters. Leo en Fred werden  bedankt voor hun jaren van trouwe dienst als 
commissieleden van de veteranenafdeling. Leo ontving tevens een oorkonde van Lid van verdienste van de 
veteranen. 
Fred Ottenheym heeft ook aangegeven te stoppen, gaat nog 1 jaar door of tot er iemand anders gevonden word. 
De  leden van de feest-/activiteitencommissie  zijn: Hay Nelissen, Fred Gommans, Rob Driessen, Patrick van Soest 
en Fred Ottenheym. 
 

Het sportieve gebeuren: 
 
De veteranen nemen gewoontegetrouw weer deel aan de ‘competitie’ die wordt georganiseerd door de 
overkoepelende Veteranen Federatie Noord-Limburg / Oost-Brabant. We spelen in een klasse met voornamelijk 
tegenstanders uit direct omliggende dorpen en dorpen in de regio Horst. Op ‘roostervrije speeldagen’ wordt 
daarnaast tevens tegen clubs uit andere klassen of niet bij de federatie aangesloten clubs gespeeld.  
Op het programma  stonden maar liefst 32 wedstrijden gepland: 

 Gewonnen:  16 

 Verloren:  8 

 Gelijk:  6 

 Afgelast: 2 

 
Tevens hebben we deelgenomen aan 2 toernooien: 

 Toernooi te Hinsbeck (Duitsland):   6e plaats 

 Peel & Maas toernooi te Meijel:      2e plaats 

 
Onze leider Ron heeft de taak van het coachen en begeleiden van het team voortreffelijk voor zijn rekening 
genomen.  We zijn momenteel nog op zoek naar een 2e persoon om hem te ondersteunen. 
Jan Heines heeft wederom zijn waarde voor het team bewezen als grensrechter. 
De scheidsrechters die dit jaar de fluit hebben gehanteerd zijn; Jo v/d Kerkhof, Leo de Bock, Jo van Wijlick, Charrel 
Mevissen . 
De laatste thuiswedstrijd voor de zomerstop staat jaarlijks in het teken van veteranen die gaan stoppen als actief 
speler. Afgelopen jaar hebben we afscheid genomen van Peter Bouten, Sjaak Peeters, Ed Ververgaert en Perry 
Meijer. 

 



 

 

 
 
 
Activiteiten: 
 
Gedurende het seizoen stonden er weer diverse activiteiten op het programma, naast de reguliere wedstrijden en 
natuurlijk de 3e helft. 

 

Toepavond (11-12-2015) 
Het jaarlijkse toeptoernooi waar iedere veteranen lid elk jaar weer naar uitkijkt, was weer goed bezocht. 

Wie zou er dit jaar met de wisselkniën/trofee naar huis gaan? Ook dit jaar was kantine de Meeren de plek 

waar de kaartwedstrijd plaatsvond.  

Na meerdere voorrondes te hebben overleeft wist Jo van Wijlick uiteindelijk alle finalisten van zich af te 

schudden en werd de winnaar van de wisselkniën 2015,  gevolgd door: Wim Meulen, Angelo Gielen, Cor 

Trepels en Piet van den Haas 

 

Lente activiteit (13-02-2016) 

Op het programma stond een ouderwetse spellenavond met tussendoor een verrassingsact. Door de 
organisatie werden er een 8-tal oud Hollandse spellen gehuurd bij Wiel Driessen op de Hei. Ongeveer 30 
personen, waaronder vele dames, hadden zich opgegeven voor deze avond die gehouden werd bij café 
Centraal en in principe zou beginnen om 20.00 uur. Dit zou geen probleem moeten zijn want de 
veteranen waren verzocht op tijd de kantine te verlaten i.v.m. de vrijwilligersavond. Helaas had de 
tegenstander van die middag geen zin om te vertrekken.  
Uiteindelijk zorgde de voorzitter er persoonlijk voor dat de kantine kon worden overgeleverd aan de 
organisatie van de vrijwilligersavond. 
Vlak voor 20.30 uur kon er begonnen worden met de spellen. Voor elk wat wils, handigheids spellen, 
kracht en precisie. De winnaarsmentaliteit kwam bij vele veteranen en hun dames weer boven drijven. 
Jullie staan veel verder naar voren of jullie ‘foetelen’; waren woorden die 
meerdere malen werden uitgesproken. Tussen de spellen door werden de deelnemers voldoende 
voorzien van een natje en heerlijke hapjes door het personeel van café Centraal. 
Na 4 ronden werd er gepauzeerd en was het tijd voor de verrassingsact. Goochelaar Hay Bongers uit Steyl 
gaf een prachtige show weg en reeg de lachsalvo's aan elkaar en iedereen genoot van z'n super 
goocheltrucs. 
Na ruim 1 uur was het gegoochel voorbij en de veteranen gingen zich opmaken voor de laatste 4 spellen. 
Het fanatisme droop er nog steeds vanaf. Tegen de klok van 12 uur was iedereen klaar met de laatste 
ronde. Tijd voor de puntentelling. 
De organisatie had het ook nog moeilijk met de puntentelling. Sommige deelnemers hadden sommige 
spellen 2x kunnen doen, anderen maar 1 maal. Puzzel en telwerk voor de organisatie. Uiteindelijk was 
daar dan toch de uitslag.  
De 2e plaats bij de dames was voor Miranda van Erp en de winnares werd Hennie Peeten. 
Waar het bij de dames een ruime overwinning was voor Hennie, bij de mannen was het maar 1 punt 
verschil. De 2e plaats was voor Jeroen Jacobs en de winnaar was Jan Peeten...toevallig?! 

 
Veteranendag  (25-06-2016) 
Om 13.00 kwamen we bij elkaar bij onze shirtsponsor Café Centraal. Hier werd er uitleg gegeven over de 
inhoud van de dag. Nadat iedereen zijn natje genuttigd had vertrok de karavaan richting golfresort de 
Berckt, alwaar we een golf-clinic kregen voorgeschoteld. Na een paar uur was iedereen doorweekt en 
wist wel zowat iedereen welke “handicap” hij heeft. Zou dit ook met voetballen zijn? 
Op de fiets naar de volgende locatie; Art center de Raay. We werden hartelijk ontvangen door Frank 
Faessen en Iris Moeskops. Onze gastheer en -vrouw voor vanmiddag. We kregen eerst een rondleiding 
door het hele art center met uitleg. Je mocht alles vragen en meestal hadden Frank of Iris hier wel een 
antwoord op. Na de rondleiding mochten we zelf 'Picassootje' gaan spelen. 



 

 

We moesten gaan schilderen bleef nog even geheim...maar ineens stond er een jonge dame voor ons, 
gehuld in een VV Baarlo tenue wat een paar maatjes te groot was. De ogen van de veteranen puilden uit 
toen deze jonge dame haar voetbalshirt uittrok. Nog groter werden de ogen toen zij haar BH los maakte 
en zich met de rug naar de veteranen keerde. Snel kwam er een 2e jongedame bij die op de borsten van 
het model het logo van vv Baarlo paintte. De ogen gingen weer terug in de oogkassen. De opdracht was 
om dit model te schilderen vanuit de positie waar je haar zag. De meest uiteenlopende ideeën kwamen 
tevoorschijn van bv een oog met 2 borsten of een voetbalster die een reus moest voorstellen tot heel 
ingewikkelde voorstellingen.  
Tegen 19.30 uur kwamen de meesten aan bij de Johanneshoeve, hier zouden de dames die zich 
opgegeven hadden ook bij ons voegen. Slagerij John Gielen had ons een lekkere barbecue bezorgd en de 
uitbaters van de Johanneshoeve hadden voor de rest gezorgd. Gebarbecued werd er onder een stralend 
zonnetje. Tegen 22.00 kwam Frank Faessen de schilderijen brengen en even later kon iedereen zijn 
Picasso laten zien en uitleggen waarom hij dit zo had geschilderd. Op het eind van de avond kwam Leo 
Hazes nog op het podium en bracht ons weer een mooie vertolking van de mooiste Andre Hazes liedjes. 
Hij sloot af met de oldie; You`ll never walk alone. Iedereen van de organisatie moest in het midden komen 
staan en de meute zong ze toe, als dank voor de geweldige dag. 

 
Dankwoord: 
 
Namens alle spelers en begeleiders bedanken we de familie Nelissen voor de bereidheid om iedere week weer de 
tenues te wassen, waardoor de veteranen altijd ‘spic & span’ voor de dag komen. 
Tot slot dank aan eenieder die heeft bijgedragen aan de organisatie bij een of meerdere activiteiten of zich op 
andere wijze dienstbaar heeft gemaakt ten behoeve van de veteranen of de vereniging. 
 
Namens het  veteranenbestuur,  
Fred Ottenheym  
(Secretaris afdeling Veteranen) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Jaarverslag Zaalvoetbal Baarlo 
 
 

In het seizoen 2015/2016 is zaalvoetbalvereniging Baarlo met 3 herenteams gestart, tegenover 4 teams in het jaar 
hier voor.  
 

Baarlo 1: 
Voor het tweede jaar op rij speelde Baarlo 1 in de Hoofdklasse en dit ging een stuk beter dan het eerste seizoen. 
Mede door het aantrekken van Frank Peeters en Daan Verlijsdonk (beide goed voor meer dan 25 goals dit 
seizoen) eindigde Baarlo op een 5e plek in de Hoofdklasse. 
In thuiswedstrijden werd slechts tweemaal verloren en de wedstrijden trekken veel publiek. Gemiddeld toch 
tussen de 25 en 50 personen op een Maandagavond in de Kazing.  
Doelstelling 2016-2017: Top 3, de gehele top 4 van afgelopen jaar is gepromoveerd naar de Topklasse en dit biedt 
mogelijkheden voor Baarlo.  
 

Baarlo 2: 
Voor Baarlo 2 was het eerste seizoen in de eerste klasse geslaagd. Het team werd het hele seizoen geplaagd door 
vele blessures, maar wist toch knappe resultaten te behalen door uit te gaan van eigen kracht en de zwaktes van 
tegenstanders. Met een 5e plaats was men dan ook zeer tevreden. Ook voor Baarlo 2 gold dat ze maar twee keer 
verloren in de eigen Kazing.  
Doelstelling 2016-2017: Lekker meedraaien in de middenmoot. Aangezien de eerste klasse maar uit 10 teams 
bestaat dit jaar worden er minder wedstrijden gespeeld en degradeert er niemand. 
 

Baarlo 3: 
Baarlo 3 zorgde er afgelopen seizoen in de tweede klasse voor het 8e kampioenschap van een Zvv Baarlo team in 
5 jaar tijd. Sinds de terugkomst van het zaalvoetbal in Baarlo is nog elk jaar een team kampioen geworden. Baarlo 
3 verloor de eerste competitiewedstrijd, maar wist hierna 15 keer op rij te winnen. Toch werd het kampioenschap 
pas op de laatste speeldag tegen directe concurrent Kesjotje binnengehaald (7-2 overwinning).  
Doelstelling 2016-2017: Baarlo 3 speelt in dezelfde eerste klasse als Baarlo 2. Doelstelling is ook middenmoot.  
 

Baarlo dames: 
De dames speelden wederom in de damescompetitie en ze deden dit voornamelijk in de winterperiode. Maar de 
dames deden dit super en wisten het kampioenschap binnen te halen. In 16 wedstrijden werden 39 punten 
gehaald en meer dan 100 doelpunten gescoord.  
 
Het zaalvoetbal leeft in Baarlo, dit valt terug te zien in de toeschouwersaantallen in de Kazing. Slechts 4 van de 30 
thuiswedstrijden werden verloren door de herenteams.  
Baarlo 1 speelt om de week thuis op Maandag om 21.30 uur.  
Baarlo 2 en 3 spelen om de week thuis op Woensdag om 21.30 uur. 
 
 
Verslag: Jarno Hertsig 
 


